
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 6. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 455
Den 1. juli 2018 blev tolkegebyret indført. Kan ministeren for den samlede periode oplyse, 
hvor mange borgere der er blevet pålagt tolkegebyr, hvor mange penge der er blevet 
indbetalt i gebyr, og hvor meget det har kostet i administration?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stinus Lindgreen (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stinus.Lindgreen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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